
 Slovenská hokejbalová únia 
Junácka 6, Bratislava 832 80, Slovenská republika 
 
 

 

Zápisnica z výkonného výboru 
zvolaného prezidentom Slovenskej hokejbalovej únie v súlade s ods. 2, článku 40 stanov, ktorý sa uskutočnil 25. januára 

2023 o 10.00 h na Junáckej 6, Bratislava. 
 
 
 
 
Program:  
 
1. Vyhodnotenie prijatých úloh z predošlých VV. 
2. Informácia o aktuálnom stave účtov a rozpočtu.  
3. Informácia prítomných členov VV o zmenách , novinkách či problémoch na vlastnom úseku. 
4. Konferencia SHbU. 
5. Súťaže SHbU ročníka 2023/2024   
6. Návrh rozpočtu na rok 2023 
7.Stanovy SHbU  
8. Návrh odmeny  GS na rok 2023 za činnosť pre SHbU . 
9. Hokejbalista roka 
10. MS juniorov 2023 
11. Rôzne 
 
Zúčastnení: 
 
Marián Hambálek – viceprezident 
Ondrej Buday – člen VV 
Diana Kosová – členka VV 
Marek Královič – člen VV 
Lubomir Liška – člen VV  
Jaroslav Mihál – člen VV 
Michal Runák – poverený člen VV 
Miroslav Dragun – generálny sekretár 
 
Neprítomní (Ospravedlnení):  
Boris Valábik – prezident 
Dominik Vároš – člen VV, zástupca hráčov 
 
Hostia: 
Jaroslav Šalka 
Branislav Štefan 
 
K bodu 1:  
Viceprezident spolu s generálnym sekretárom otvorili výkonný výbor a vyzvali prítomných členov VV, aby 
zreferovali ako plnili úlohy z predchádzajúceho výkonného výboru.  
 
Prítomný členovia VV a generálny sekretár zreferovali o priebežnom plnení úloh, ktoré majú a dohodli sa 
na aktívnejšej komunikácií pri plnení úloh v roku 2023. 
Viceprezident informoval, že po konzultácii s hlavným kontrolórom formálne navrhuje zmeniť pojem 
odmena pre zamestnanca sekretariátu na odmenu pre športového odborníka z dôvodu právnej istoty, 
nakoľko organizácia nemá zamestnancov. 



 
VV zobral informácie na vedomie a schválil zmenu formulácie navrhovanej viceprezidentom.  
 
ZA: 6 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0  
 
 
K bodu 2: 
 
Generálny sekretár informoval prítomných členov VV, že stav záväzkov SHBú je v rámci aktuálnej situácie 
stabilizovaný. Záväzky po splatnosti oproti očakávaniam na konci roku 2022 sú zásadne nižšie na základe 
získaných externých zdrojov vo výške 9000€ a nevyplatenie odmeny GS za mesiace júl až december 2022 
vo výške 3000€. 
 
GS informoval, že rozpočet na rok 2022 bol zásadne ovplyvnení nadmernými výdavkami na MS v Laval, 
turnajom mládežníkov v ČR a nedostatočnými príjmami zo strany partnerov v prvých troch kvartáloch. 
 
VV zobral informáciu na vedomie 
 
K bodu 3:  
 
Členovia VV informovali o priebežných aktivitách na svojich úsekoch. D. Kosová informovala, že aktívne 
komunikuje s partermi z ČR o projekte Erasmus, do ktorého by mali byť zapojené aj komisie TMK a KM a ich 
predsedovia. Taktiež informovala, že sa pripravuje školenie na túto tému. Zároveň z pozície viceprezidentky 
ISBHF informovala o činnosť na medzinárodnom fóre a pripravovaných podujatiach. Tiež otvorila tému 
možnosti organizovať MS v hokejbale v kategóriach U16 a U18. Michal Runák informoval o vydaní prvého 
čísla hokejbalového magazínu a pripravovaných aktivitách. V rámci diskusie J. Mihal informoval o činnosti 
na reprezentačnom úseku a O. Buday s L. Liškom o možnostiach v rámci projektu Erasmus zorganizovať 
kemp pre hráčov, trénerov a rozhodcov.  
M. Hambálek informoval o vyplatení časti záväzku voči spoločnosti EcoLed.  
 
K bodu 4: 
GS oboznámil prítomných členov VV s programom konferencie, ktoré sa uskutoční 18.2.2023 v Žiline. VV 
rámcovo prediskutoval navrhovaný program a zobral na vedomie informáciu od GS. GS do 10.2.2023 zašle 
všetkým delegátom presný počet hlasov pre jednotlivých členov konferencie, aby sa vyhlo nedorozumeniu 
z Pruského.  
 
K bodu 5: 
GS informoval VV, že je potrebné pripraviť v krátkom čase návrh zmeny poplatkov za štartovné v súťažiach 
SHBú a taktiež poplatkovú politiku, ktorá sa nemenila niekoľko rokov. Tiež predbehla diskusia 
o financovaní odmien rozhodcov v ďalších sezónach a taktiež sa diskutovalo o potrebe hlavného partnera 
pre mužskú extraligovú súťaž.  
 
K bodu 6: 
GS predložil rámcovú informáciu o rozpočte, ktorého finálny návrh bude doručený členom VV do 9.2.2023 
a bude prerokovaný na VV. Rozpočet je plánovaný mierne prebytkový a bude závisieť od schválenej 
dotácie zo strany MŠVVaŠ SR a získaných prostriedkov od partnerov. V rozpočte na rok 2023 sú plánované 
aj odmeny pre členov VV schválené na zasadnutí v mesiaci december. Plánovaný rozpočet na strane 
príjmov je 289 000€. VV sa dohodol, že finálny návrh schváli po 9.2.2023 per rollam hlasovaním. 
 
K bodu 7: 
GS informoval, že v spolupráci s AK Jakub Mandelík sa pracuje na zmenách stanov v zmysle plánovanej 
zmeny zákona o športe. VV sa po diskusii zhodol, že robiť aktuálne malú zmenu stanov a následne veľku je 
nehospodárne a neefektívne pre organizáciu. VV sa zhodol, že pokiaľ nepríde k 30.6.2023 k novele zákona 
o športe, tak VV prístupy k novele aktuálnych stanov.  
 



K bodu 8: 
Nakoľko GS mal schválenú odmenu vo výške 500€ do 31.12.2022 a tej sa z dôvodu nepriaznivej 
ekonomickej situácie v organizácii vzdal, tak VV na svojom zasadnutí prerokoval jeho novú odmenu od 
platnú od 1.1.2023. Predseda rozhodcovskej komisie navrhol pre GS odmenu vo výške 650€ mesačne 
s tým, že GS zabezpečil pre úniu v roku 2022 finančné prostriedky vo výške viac ako 9000€ a rozhodol sa si 
nevyplácať odmenu v danom roku. 
 
VV schvaľuje odmenu pre generálneho sekretára od 1.1.2023 vo výške 650€. 
ZA: 6 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0  
 
K bodu 9: 
GS informoval, že z dôvodu nepriaznivej ekonomickej situácie sa galavečer hokejbalista roka a all stars 
zápas 2022 neuskutočnia a ocenenie hokejbalista roka 2022 bude vyhlásené v skromnejšom formáte 
v rámci múzea domu športu. GS v spolupráci s predsedom marketingovej komisie zabezpečia organizáciu 
ankety, ktorá bude vyhodnotená do konca marca 2023. VV sa zhodol, že vyhlásenie hokejbalista roka 2023 
a all stars zápas bude počas decembra 2023.  
 
K bodu 10: 
Jaroslav Mihál informoval prítomných členov, že príprava jednotlivých reprezentácii na MS v Liberci je od 
vymenovania nových reprezentačných trénerov v plnom prúde. Aktuálne priebeha prieskum na 
zabezpečenie dopravy a ubytovania pre jednotlivé reprezentácia v rámci Liberca. Taktiež prebehla diskusia 
o získavaní finančných prostriedkov pre jednotlivé reprezentácia na základe iniciatívy jednotlivých 
manažérov. 
VV sa zhodol, že výber oblečenia a reprezentačných dresov bude koordinovať priamo VV na základe 
návrhov manažérov reprezentácií. Taktiež VV konštatoval, že finálne realizačné tímy budú schvaľované na 
VV v mesiaci jún. 
 
K bodu 11: 
V rámci bodu rôzne prebehla všeobecná rozprava o aktivitách a GS spoločne s D. Kosovou predstavili 
finálne návrhy nového loga pre organizáciu, ktoré pripravila VŠVU. Nové logo bude predstavené na 
konferencii v Žiline.  
Na základe požiadavky organizátora Winners Summer Cupu VV rozhodol, že tento turnaj získa záštitu únie 
a bude oficiálnym Slovenským pohárom v hokejbale vo formáte 4+1. Za toto uznesenie hlasovali všetci 
prítomní členovia VV. 
 
ZA: 6 
PROTI: 0 
ZDRŽAL SA: 0  
 
Viceprezident a GS poďakovali prítomným za účasť na VV a o 12:45 ukončili zasadnutie VV.  
 
 
V Bratislave 
 
 
 

Miroslav Dragun 
Generálny sekretár SHBÚ 

 
 
Schválil: Marián Hambálek - viceprezident 


